

Stråvalla Båtklubb  
Protokoll: Styrelsemöte torsdagen den 16 september 2023 10:00  
Klubbhuset, Stråvalla hamn

- Punkt 1 PL hälsade alla välkomna och öppnade mötet.
- Punkt 1.1 Alla i styrelsen är informerade om att Bosse Fock hastigt har avlidit. Bosse har deltagit i styrelsen i många år, SBK kommer att visa vår uppskattning vid begravningen enligt önskemål från familjen. PL kommer personligen att delta.
- Punkt 2 Närvarande: Patrik Lindberg PL, Torstein Fagerhaug TF via Teams, Peter Gustafsson PF, Christer Örn CÖ, Daniel Karlsson DK, Jörgen Sundberg JS., Marie Rexelius MR,
- Punkt 3 Dagordningen fastställdes enligt kallelsen med tillägg av nedan anmälda frågor.
- Punkt 3.1 Befattningsbeskrivningar, MR ombesörjer uppdateringar enligt mötets beslut. Hur hanterar vi mail som kommer till vår Info brevlåda. Förslag från Torbjörn Öhrström TÖ som godkändes av styrelsen.
- Punkt 4 Protokoll från föregående styrelsemöte 9 april 2022 godkändes med följande kommentar.
- Punkt 4.1 Ägande av hemsidan efter Bosse, överförs till TÖ.
- Punkt 5 Inkomna skrivelser: Deklarationen har inkommit. Medlemsansökningar, ber TÖ ta över bevakning efter Bosse.
- Punkt 6 Avgivna skrivelser: Deklarationen är klar och inlämnad.
- Punkt 7 Arbetsrapporter:
- Punkt 7.1 Ordföranden: PL planerar fortfarande att ta in offerter på en flytbrygga till Mellandbryggan. Pollarna Norra bryggan dåliga ca 20 000 plus moms för plast ej aktuellt, PL undersöker om vi alternativt kan använda betongpollar, finns eventuellt sekunda, väntar på offert. Dessa kan sättas på plats från land. Betongpollar kombineras med material från Lillevrå.
- Miljö och Hälsa; Hamnen besiktigades och godkändes i våras. Diskussioner om framtida krav (till 2050) pågår, detta skulle förmodligen påverka ca 1500 småbåtshamnar och kunna få mycket stora konsekvenser.
- Kranen är besiktigad och godkänd.
- Sopkärl, vi kommer i fortsättningen att även få ett brunt kärl, vi kommer dock inte att använda det.
- Räddningstjänsten har återkopplat efter tillbud i hamnen, förslag till föreningen att köpa in en hjärtstartare, styrelsen var positiv till detta. Eventuellt kombinerat med ett låst skåp med en glaslucka som kan krossas vid behov. PL tar fram konstadsförslag. PL har kommit överens med Räddningstjänsten om att de behöver en uppdaterad tagg plus kod.
- Varningar till medlemmar, t ex; sköter ej vakten, felaktiga tampar, inga fendrar. Beslutade av vi tar upp detta på Medlemsmötet, förslag att alla ska bekräfta att de är införstådda med stadgarna.
- Sms skickades ut innan stormen; Fendra på och se över dina tampar, återkoppling från Nattvakt, 18 båtar hade inte fendrar uppföljning efter en vecka fortfarande saknade 8 båtar fendrar, detta är inte ok, vi tar upp det på Medlemsmötet. Husbilar på hamnplanen absolut förbjudet. Information om Medlemsmötet, finns på Hemsidan. Styrelsen beslutade att byta kod till nyckelskåpet, PL ordnar.
- Punkt 7.2** Kassören: TF har deklarerat. TF kommer att lösa vårt banklån enligt beslut på Årsmötet.. Alla räkningar är betalda. Fakturan för arbete på kranen inkluderar allt arbete även från

förra året. Vi ligger under budget på generellt underhåll. Alla har skött sina betalningar i år.

- Punkt 7.3 Sekreteraren: Vägföreningen har frågat om de tillsammans med SBK får köpa in ett skåp för förvaring av aktuella samt en del viktiga juridiska dokument såsom gamla kartor, servitut och kontrakt. Styrelsen är positiv till detta. MR frågar Vägföreningen om det behöver vara ett Brandsäkert skåp och om några dokument behöver skannas, JS kan i så fall vara behjälplig. Vägföreningen delar på kostnaderna och betalar för platsen i Klubbstugan. TF kontrollerar hur mycket vi betalar i Vägavgift för en ekonomisk överenskommelse. Valberedning har börjat arbeta. CÖ/MR skriver ner informationen angående ansvar för Befattning Hamnkommitté Piruttagning.
- Punkt 7.4 Hamnkaptenen: Säsongens vakter har fungerat bra, det finns två nätter i oktober som ännu inte är besatta, PG försöker lösa detta. PG skriver ut en Medlemslista, och bockar av de som har anmält sig och suttit vakt, namn på de som ej suttit skickas snarast till TF för debitering. Påminnelse på Medlemsmötet och i kommande utskick att åtagandet att sitta vakt är en skyldighet som man inte kan avstå ifrån. Om man inte har möjlighet ska medlemmen själv identifiera och betala för en ersättare. Om man inte sköter detta kommer ett Varningsbrev att skickas ut följt av uteslutning från föreningen om man inte kan sköta detta.
- Punkt 7.5 Båtplatsfördelning och taggar: TF har ej möjlighet att ansvara för Båtplatsfördelning och taggar längre. PG erbjöd sig att hjälpa till men mötet ansåg att PG har tillräckligt att ansvara för med all vakthållning. Beslutades att JS tills vidare tar över detta arbete
- Punkt 7.6 Medlemsregister och Hemsidor: TÖ tar över ansvaret. JS kontaktar TÖ och erbjuder sig att vara behjälplig.
- Punkt 8 Rapport från Hamnkommittén, arbetsdag 28 oktober. Hamnen görs i ordning för vintern, en del underhåll åtgärdas, bland annat ett stormfällt träd. Rampen för kajakerna har

åtgärdats efter stormen eventuellt behövs ytterligare arbete på den, hamnkommittén kontrollerar.

Miljöprover, JS tar prov och distribuerar till Miljö och Hälsa. Provtagningskit brukar komma i slutet september/oktober.

Miljöplanen. PL överlämnar papper till JS.

Hamnkommittén delar upp ansvaret inom gruppen.

- Punkt 9 Nästa medlemsmöte: 7 oktober 2023 10:00 i klubbhuset.
- Punkt 10 Nästa styrelsemöte: november/december 2023, MR koordinerar när hon har fått återkoppling från TF när han är tillgänglig.
- Punkt 11 Övriga frågor: DK, Trappstege till kranen önskas, PL fixar en på 3 meter.
- Punkt 11.1 Skada på sjösättningsrampen åtgärdas vid lågvatten, på vintern.
- Punkt 11.2 Kranen, vi har tidigare beslutat att ej genomföra större arbeten på kranen, detta gäller fortfarande, dock behövs en ny plåtlucka, beslutades att PL ordnar detta.
- Punkt 12 Ordföranden tackade alla och avslutade mötet.

---

Patrik Lindberg Mötesordförande:

---

Marie Rexelius Vid protokollet: